
Cifferszky Ákos, kötöttfogású szakágvezető 
„A Vasas birkózószakosztályának akkori vezetőedzője, az Európa-bajnok Bódi 
Jenő kérdezte meg 2001-ben, volna-e kedvem trénerkedni. Örömmel bólintottam 
rá; a tizennégy és tizennyolc év közötti fiatalokkal foglalkoztam, majd 2008-ban 
Vácra szerződtem, és a helyi egyesületben folytattam az utánpótlás-nevelést – 
2017 óta a Budapesti Honvéddal együttműködve. Két éve kezdtem dolgozni a 
serdülő kötöttfogáságú válogatott edzőjeként, most pedig itt, a KIMBA-ban. Aki 
kicsit is ért ehhez a sporthoz, és reálisan látja azt, nagyon jól tudja, hogy ez a 
komplexum a magyar birkózás jövője. A klubokban nincs túl sok gyerek, hiszen 
általános probléma, hogy egyre kevesebben sportolnak. Épp emiatt nagyobb a 
verseny a fiatalokért, több sportág küzd értük. A vidéki egyesületekben, 
kadétkorban marad két-három ifjú, akik gyakran nem is egy súlycsoportban 
vannak, így nem tudnak minőségben egymással készülni. Össze kell tehát 
gyűjtenünk a legnagyobb reménységeinket, hogy egymással edzhessenek, és 
olyan inger érje őket, amely által később a világ élmezőnyéig küzdhetik 
magukat. Nem csak kiváló birkózókat, hanem győzteseket szeretnék nevelni. 
Olyanokat, akik az életben is megállják a helyüket, jó emberként. A világ tetején 
képzelem el tíz év múlva ezt az akadémiát, hiszen ha nem így lenne, nem 
vágtam volna bele. Ez nem csak az én célom, az egész szakmai stáb ugyanezzel 
a mentalitással dolgozik.” 

 

 


